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Beste, 
 
 
graag wil ik een antwoord op volgende vraag.  
 
Oorspronkelijk stond op het Zwarte Vijversplein het standbeeld 'De blijde intrede van Albert 1'. 
 
Het plein is een paar jaar geleden (2007 ) onderhanden genomen door Beliris. 
Ze hebben nooit iets met de sokkel gedaan en de beschadigde sokkel is blijven staan en is hij langzaam aan 
verworden tot gevaarlijke vuile boel die zeker niet aanzet om het plein te gebruiken. 
 
Mijn vragen: 
- wie is verantwoordelijk voor het onderhoud van deze sokkel? 
- indien dit het gewest is, kan de gemeente een officieel schrijven sturen naar het gewest om te vragen deze 
sokkel aan te pakken en te renoveren of te verwijderen? 
- indien dit de gemeente is: wat wil de gemeente hiermee doen en binnen welke tijdspanne? 
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